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Aanwezig: Marije, Marleen, Fokke, Nini, Dennis, Maaike, Melissa 
Aanwezig als gast: Paul Bronstring (TWijs) 
 
 
AGENDA  

1 Opening & mededelingen 
2 Notulen en actiepunten 15 november 2022 
3 Flora- en faunaonderzoek (i.a.v. Paul Bronstring) 
4 Tijdelijke huisvesting (i.a.v. Paul Bronstring) 
5 Enquête Scholen met succes 
6 Updates 

- Vacature directeur per augustus 2023 
- Groep 2/3 na de voorjaarsvakantie 

7 W.v.t.t.k. 

 _____________________________________________________________________  
  

NOTULEN  
 

1. Marije opent de vergadering en heet Paul Bronstring van Twijs welkom als gast.  
 

2. Notulen en actiepunten 15 november 2022  
De acties genoemd onder 5 moeten nog uitgevoerd worden. Dennis maakt een tekstje 
over wat de MR doet, Fokke stuurt de notulen door en maakt een stukje voor het 
Adalbertusjournaal zodra de pagina geupdate is.   
 

3. Flora- en fauna-onderzoek 
-  Paul Bronstring licht het flora- en faunaonderzoek toe. De besluitvorming over twee 
nieuwe lokalen ligt momenteel bij de gemeente, maar ze zullen sowieso gebouwd worden. 
Het vraagstuk op dit moment is dat er mogelijk vleermuizen in de zogeheten stootvoegen 
van de school huizen. Dit moet in drie fases onderzocht worden. Er is nu een quick scan 
gedaan, een tweede onderzoek volgt in juli/augustus en een derde in 
augustus/september. Als uit deze onderzoeken blijkt dat er geen vleermuizen huizen, dan 
kan de bouw in gang worden gezet. Dat betekent dat in september nog geen lokalen op 
het gebouw staan. Twijs zal de tijd tot dan gebruiken om voorbereidingen te treffen, zodat 
er na september zo snel mogelijk gebouwd kan worden. Mochten er wel vleermuizen 
aangetroffen worden, dan moet de omgevingsdienst beoordelen welke vervangende 
maatregelen moeten worden getroffen (bijvoorbeeld vleermuiskasten). Paul Bronstring 
acht de kans op aanvullende maatregelen zeker aanwezig gezien het feit dat er veel 
vleermuizen in de omgeving huizen. 
  
4. Tijdelijke huisvesting: 
Omdat er in september zeker nog geen lokalen bijgebouwd zijn, moet er tijdelijke 
huisvesting komen. Er is gekeken of dat in het dorpshuis kan (geen optie, elke dag moet 
het lokaal opgeruimd/uitgeruimd worden), in de kerk (zou eventueel kunnen maar dat is 
niet ideaal), of in het Rijnlandhuis (te klein en er moet te veel aan gebeuren). Daarna is 
nog gekeken naar noodlokalen op twee plantsoenen in de buurt van de school 
(waaronder het bakkerspleintje, dat qua bestemmingsplan het meest kansrijk was). Ook 
dat lijkt uiteindelijk niet te gaan lukken. De optie waar nu naar gekeken wordt, is een 
noodlokaal op het plein. Vooralsnog gaat het om één lokaal. Deze kan niet op de 
parkeerplaats omdat de parkeerdruk in de wijk te groot is. Paul praat daar op donderdag 
26 januari over verder met de gemeente.  
De prognose van de school lijkt echter te wijzen op twee benodigde lokalen. Tussen de 
gemeente en TWijs is afgesproken dat de school gemaximeerd wordt op 240 leerlingen. 
Paul geeft aan dat hij begrepen heeft dat Petra en Ben met Evert hebben besproken dat 
er een stop moet komen bij 240 inschrijvingen. Dit is niet alleen gedaan op basis van het 
beschikbaar aantal lokalen, maar ook op het bruto vloeroppervlak. Paul geeft de school 
niet veel kans op een tweede noodlokaal: de gemeente moet dat betalen en volgens de 
prognoses van de gemeente (245 leerling in 23-24) is er maar recht op één. 
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De MR is verbaasd over deze informatie. In het verleden zijn er weliswaar te veel 
leerlingen aangenomen, maar in de overleggen met TWijs is altijd gesproken over twee 
extra lokalen om het probleem op te vangen. Dat er nu wordt gesproken over één lokaal is 
voor de MR nieuw. 
Wat betreft de duur van de noodoplossing geeft Paul aan dat de school er rekening mee 
moet houden dat er hele schooljaar 23-24 noodlokalen nodig zijn. Vanaf het moment dat 
er gestart wordt met bouwen (op zijn vroegst in het najaar van 2023, na uitkomst van het 
vleermuizenonderzoek), zijn er ongeveer 6 maanden nodig om de lokalen te realisering.  
In het komend jaar kan de school het met tien lokalen doen als er een combigroep 3/4 is. 
Dat is pittig en er moeten leerkrachten zijn die deze groep gaan draaien. Het voordeel is 
wel dat in dit scenario de lerarenkamer terug kan komen zodat er warm, rustig en 
afgesloten van de aula gepauzeerd of overlegd kan worden. Het team zal uiteindelijk 
moeten bepalen wat zwaarder weegt: meer ruimte voor het team of een lichtere 
onderwijstaak omdat er geen combigroep 3/4 is. Melissa gaat de opties voorleggen aan 
het team. 
 
Dennis vraagt of de school nog invloed heeft op de bouwtekeningen van de lokalen die 
opgebouwd zullen worden. Paul geeft aan dat ze komen op de plaatsen waar ze destijds 
bij de bouw van de school bedacht zijn en dat ze worden aangesloten op de gangen zoals 
toen bedacht. Wel kan de school input geven op waar de stopcontacten of het digibord 
e.d. moeten komen. Er komt geen bergruimte bij, en ook geen nieuwe toiletten (volgens 
de norm zijn er voldoende toiletten in de school). Paul komt graag nog een keer langs in 
een teamvergadering om de tekeningen toe te lichten en informatie op te halen waar bij 
het uitwerken van de tekeningen nog aan gedacht moet worden. Het is daarmee niet 
gezegd dat alles mogelijk is, maar suggesties zijn zeker welkom.  
 
Paul licht verder nog het agendapunt over de pleinontwikkelingen toe. T.a.v. de 
wateroverlast op het plein is er gemeentelijk beleid dat er per perceel maar 1 straatkolk 
mag zijn. Aanleg van extra kolken is voor de gemeente daarom geen optie. Er is nu een rij 
stoeptegels uit het plein gehaald zodat het water makkelijker wegvloeit. Wellicht is het 
mogelijk om bij de bouw van de nieuwe lokalen nog een extra toegang tot het riool te 
maken. 
  

5. Enquête Scholen met succes 
De enquête die is rondgestuurd wekte verwarring. Het was in eerste instantie niet duidelijk 
dat dit vanuit TWijs kwam. In principe zou het per kind ingevuld moeten worden, maar 
men ontvangt maar één mail. In het verleden is er binnen de MR besproken dat de 
tevredenheidsenquête in de toekomst meer zouden aanhaken bij de enquêtes vanuit 
TWijs. Dat is uiteindelijk deze enquête geworden. 

 
6. Updates. 

- Nieuwe directeur: deze week is er nog een gesprek tussen de beoogde kandidaat en 
Melissa. Er was één kandidaat, vanuit TWijs, waardoor het meer een ‘klikgesprek’ was 
dan een sollicitatie. Het gevoel bij de benoemingsadviescommissie was goed: er is een 
klik, de kandidaat kan de uitdagingen aan en past professioneel in het team. 
- Groep 2/3 na de voorjaarsvakantie: er is op dit moment op donderdag een sterke 
invalkracht, maar zij kijkt ook rond naar andere uitdagingen. Er wordt nog gekeken of zij 
ook na de voorjaarsvakantie kan blijven, maar dat is niet zeker. De invalpool is nu leeg, 
het is onzeker of er na de voorjaarsvakantie wel weer iemand inzit. De rek in het team is 
eruit, iedereen die meer wil werken doet dat al. 

 

7. W.v.t.t.k. 
- Vertrek Jorri: hoe bevalt de huidige kracht? En is het de investering waard? Melissa 
spreekt binnenkort met de nieuwe eigenaresse van Beat the Box en wacht even af wat er 
uit dat gesprek komt. Dit onderwerp komt de volgende vergadering terug. Positief is dat er 
op dit moment genoeg vrijwilligers voor de TSO zijn. 
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De volgende vergadering is dinsdag 21 maart, 19.30 uur 


